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KAUPPATIETEIDEN KANDIDAATTIYHDISTYS RY 

 

 

 

PÖYTÄKIRJA 3/2022 

 

 

 

Aihe Hallituksen kokous 

 

Aika 29.3.2022 klo 13.00 

 

Paikka Leantie 14 B, Kauniainen 

 

Läsnä Vuokko Skyttä, puheenjohtaja 

 Pentti Ahnger 

 Matti Huhtala  

 Kari Janhunen  

 Marja Latola 

 Pentti Lindén 

 Kristiina Linnoinen 

 Hannele Nikkanen 

 Heikki Vahala 

 

 

 

1. KOKOUKSEN AVAUS 

 

Yhdistyksen puheenjohtaja Vuokko Skyttä avasi kokouksen. 

Kokous todettiin päätösvaltaiseksi.  

 

2. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN 

 

Hyväksyttiin kokouksen esityslista.  

 

3. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJA 

 

Hyväksyttiin pöytäkirja kokouksesta 25.1.2022. 

 

4. VUOSIKOKOUS 9.4.2022  

 

Todettiin, että vuosikokousvalmistelut ovat mallillaan. Kokouksessa esitetään 

hyväksyttäväksi yksi uusi jäsen ja jaetaan kuusi kantakanditodistusta. 

 

 Toimintasuunnitelma päivitettiin edellisen kokouksen jälkeen saatujen tietojen 

pohjalta vastaamaan paremmin lopputoimintavuoden ohjelmaa. 

 

5. VUOSIJUHLA 9.4.2022  

 

Vuosijuhlaan on ilmoittautunut 90 henkeä sekä lisäksi yksi, joka osallistuu vain 

vuosikokoukseen. Jäseniä näistä on 61. 

 

Juhlajärjestelyt ovat sujuneet kaiken kaikkiaan hyvin. Päätettiin tilata 

kutsuvieraspöytään kukat, jotka sihteeri hoitaa ja tuo tullessaan. Päätettiin, että 

Kyrön Dairy Milk -likööriä tilataan kaksi laatikkoa eli 12 puolen litran pulloa, jolloin 
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yhden annoksen kooksi tulee 7cl, eikä jäljelle jää ylimääräisiä pulloja. Lisäksi 

päätettiin tiedustella KYN:n esiintyjiltä, haluavatko jäädä kahville ja jos haluavat, 

sihteeri varaa heille oman kahdeksan hengen pöydän läheltä ovea. 

 

Sovittiin, että puheenjohtaja mainitsee tervetulopuheessaan suunnitelmista 

yhdistyksen tulevaisuuden suhteen. 

 

6. LAHJOITUS AALTO-YLIOPISTOLLE UKRAINALAISTEN OPISKELIJOIDEN TUKEMISEKSI 

 

Aalto-yliopisto tukee Ukrainan yliopisto-opiskelijoita tarjoamalla 40 ilmaista 

opiskelupaikkaa sodan vuoksi opintonsa keskeyttämään joutuville opiskelijoille ja 

kerää lahjoituksia tämän  rahoittamiseksi perustetun Ukraina-rahaston kautta. 

Päätettiin tehdä tähän rahastoon 5000 euron lahjoitus toukokuussa, kun 

jäsenmaksut ovat pääosin tuloutuneet ja käteisvarat sen sallivat. 

 

7. TOTEUTUNEET TAPAHTUMAT 

 

Kirjailijatapaaminen 1.3. Leena Majander-Reenpään kanssa keräsi paikalle 

yhtensä 30 keskittyneesti asiaan paneutunutta osallistujaa. Myös kirjailijan 

aviomies Antti Reenpää oli paikalla. Toimittaja Kalle Heiskasen haastattelu oli 

ammattitaitoisesti hyvin valmisteltu ja tilaisuus sai paljon positiivista palautetta 

sekä esiintyjiltä että yleisöltä. Yhdistys tarjosi kahvit ja laskiaispullat. 

 

8. TULEVAT TAPAHTUMAT 

 

Salome-oopperaan 30.3. on ilmoittautunut yhteensä 32 henkeä. Yhdistys tarjoaa 

lasilliset ennen väliajatonta esitystä. 

 

Lauantaina 9.4. järjestetään vuosikokous ja -juhla.  

 

Toukokuun 5. - 6. päivä lähdetään Turkuun ja Paraisille kevätretkelle, jonne on 

ilmoittautunut 47 henkeä. 

 

Moneen kertaan siirtynyt Goyan konsertti toteutunee 18.5. Sinne on ilmoittautunut 

28 henkeä. 

 

Keväälle ajateltu vierailu Aalto-yliopiston  ylioppilaskunnan uuteen museoon 

Otaniemessä siirtyy syksyyn, koska opiskelijoiden vappukiireiden vuoksi sitä ei 

saatu sopimaan kevään aikatauluun. 

 

Syyskaudelle suunnitellaan tutustumiskäyntiä Fazerin vierailukeskukseen. Pentti 

Ahnger tiedustelee mahdollisuuksia saada kauppatieteilijöitä kiinnostava 

yritysvierailuohjelmakokonaisuus lokakuulle. Kulttuuritilaisuutena 3.11. on varattu 

parvelta 80 paikkaa HKT:n musikaaliin Priscilla, aavikon kuningatar. Lipun hinta 

on 84 €/hlö. 

 

9. KEVÄTRETKI  

 

Retki Turkuun sekä Paraisille toteutuu 5.- 6.5.2022, mutta ohjelma on hieman 

muuttunut alustavista suunnitelmista. Ohjelma on seuraava: Turun Ruissalon 

Honkapirtissä tutustutaan esitelmien muodossa Turun kaupungin historiaan, 

Honkapirtin omaan historiaan sekä Ruissalon kasvitieteelliseen puutarhaan ja 

nautitaan kahvit. Lounaalle (salaatti+keitto) siirrytään Turun linnan Juhana Herttua 

-kellariin ja sen jälkeen tutustutaan linnan vahvoihin naisiin opastetulla 

kierroksella linnassa. Majoittuminen Hotelli Hamburger Börsiin ja illalla opastettu 
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kierros Ars Novassa  Osmo Rauhalan näyttelyssä sekä illallinen ravintola 

Rosterissa. Seuraavana päivänä Paraisilla ohjelmaa täydentää 

tutustuminenTammiluodon viinitilaan sekä lounas. Tilausbussi on perinteisesti 

varattu Åbergin Linjalta. 

 

10. TALOUSTILANNE 

 

Todettiin, että yhdistyksen sijoitusten markkina-arvo on laskenut noin 7% 

tammikuun kokouksen jälkeen, mutta sijoitusten hajautus toimii hyvin. Sijoituksiin 

ei ole tarvetta tehdä nyt muutoksia.  

 

Jäsenmaksut tuloutuvat tänä vuonna hieman normaalia myöhemmin 

vuosikokouksen ajankohdasta johtuen, mutta yhdistyksen käteisvarat riittävät 

kattamaan juoksevat menot siihen saakka, kunnes jäsenmaksut tulevat tilille. 

 

11. YHDISTYKSEN 100-VUOTISTAIPALEEN MUISTELUKIRJOITUKSET 

 

Ehdotettiin, että projektille olisi hyvä nimetä vastuuhenkilö, mutta sitä ei vielä 

tehty. Pentti Lindén kirjoittaa kuitenkin ensimmäisen kirjoituksen muistellen pitkän 

jäsenyytensä aikaisia tapahtumia. Muistutetaan muisteloiden keräämisestä 

vuosijuhlassa. Pyydetään jäseniltä myös valokuvia ja niihin liittyviä tarinoita. 

 

12. JÄSENTILANNE 

 

Hallituksen tietoon on tullut kahden jäsenen kuolema: Atso Aho (631) sekä Aaro 

Leppilahti (355). Yhdistyksen jäsenmäärä on nyt 343. 

 

13. SYYSRETKI 

 

Syysretken ajankohdaksi on sovittu 6.- 8.9. ja mahdollinen toinen ryhmä 7. - 9.9. 

Ohjelma on annettu matkatoimiston suunniteltavaksi ja alustavasti reitiksi on 

ehdotettu seuraavaa:  

 

1. pv / 6.9. / 7.9. 

Helsinki - Mikkeli - lounas ja tauko 

Mikkeli - Kuopio 

2. pv. / 7.9. / 8.9. 

Kuopiossa ohjelmaa 

Kuopio - Valamo - Savonlinna / Punkaharju 

3. pv / 8.9. / 9.9. 

Savonlinna / Punkaharju - Imatra - Lappeenranta – Helsinki 

Päätettiin pyytää vielä kilpaileva tarjous Lomalinja Oy:ltä. 

 

14. MUUT ASIAT 

 

Yhdistyksen verkkosivujen palvelinta ylläpitänyt osuuskunta Kaapeli.fi on 

lopettanut toimintansa vuonna 2021  ja vaikka sivut edelleen säilyvät verkossa, 

niiden toiminnassa erityisesti palautetoimintojen osalta on ollut ongelmia. 

Puheenjohtaja selvittää, mitä tilanteessa pitäisi tehdä kotisivujen pelastamiseksi 

jatkossa. 

 

Kandisormusta valmistavan kultaseppä Widemarkin edustaja Ari Kajander on 
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ottanut yhteyttä hallitukseen ja ehdottanut, että kandisormuksen olemassaolon 

jatko voitaisiin pelastaa muuttamalla se kauppatieteellisen tutkinnon 

maisterinsormukseksi ja antamalla yhdistyksen toiminnan loppuessa oikeus 

sormukseen Ekonomiliitolle, josta myös ekonomisormuksen voi tilata. 

Ekonomisormus ei ole yhtä tyylikäs ja haluttu kuin yhdistyksemme sormus ja 

kauppatieteellistä maisterinsormusta onkin kyselty. Todettiin Kajanderin ehdotus 

hyväksi. Päätettiin edetä asiassa ottamalla yhteys sekä Ekonomiliittoon että 

Kajanderiin yhteisen tahdon löytämiseksi. Sormus pidetään kuitenkin yhdistyksen 

tunnuksena niin kauan kuin yhdistys on olemassa. 

 

Keskusteltiin siitä, miten tulevaisuutta varten olisi parasta säilyttää nyt yhdistyksen 

kotisivuilla olevat valokuvat. Siellä on paljon kuvia mm vuosijuhlista ja 

viinimatkoista. Mikäli ne halutaan säilyttää, olisi yksi tapa tehdä niistä kuvakirjoja, 

jotka arkistoidaan Toimihenkilöarkistoon yhdistyksen muun arkistoitavan 

materiaalin kanssa. Tai vaihtoehtoisesti kuvat voidaan tallentaa pilvipalveluun. 

Asian pohdintaa jatketaan. 

 

15. JÄSENTIEDOTE 

 

Seuraava jäsentiedote lähtee vuosikokouksen jälkeen ja siinä esitellään syksyn 

retkiohjelma. Samalla lähetetään jäsenmaksulaskut. 

 

16. SEURAAVA KOKOUS 

 

Seuraava hallituksen kokous pidetään tiistaina 23.8.2022 klo 13 Raisiossa 

Martinex Oy:n vieraana. Matti Huhtala hoitaa kokouksen järjestelyt. 

 

 

17. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN 

 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 15.10. 

 

 

Pöytäkirjan vakuudeksi 

 

 

Vuokko Skyttä  Kristiina Linnoinen  

puheenjohtaja  sihteeri 


